

Manoir North Centennial Manor Inc.

2 PROMENADE KIMBERLY DRIVE
KAPUSKASING, ONTARIO T: 705-335-6125
P5N 1L5 F: 705-337-1091
www.ncmanor.com



North Centennial Manor Update – March 14, 2022

While the Ministry has announced upcoming lightening of COVID-19 restrictions, the Manor team is working diligently to review our policies regarding COVID-19 restrictions.

UNTIL FURTHER NOTICE:

- **Postponed deadline for 3rd dose/booster:** the March 14 deadline for the 3rd dose (booster) of the COVID-19 vaccine has been postponed.
- **Everyone entering the Manor must be fully vaccinated:** we are maintaining the full vaccination (minimum 2 doses) requirement for any staff, essential caregiver, visitor, and third-party service provider.
- **All other restrictions remain in place:** masking, negative rapid test before entry to the Home, and social distancing remain mandatory.

Thank you for your continued support and efforts in keeping everyone safe!

Mise à jour du Manoir North Centennial – le 14 mars 2022

Alors que le Ministère a annoncé un allègement des restrictions liées à la COVID-19, l'équipe du Manoir travaille avec diligence pour revoir nos politiques concernant les restrictions liées à la COVID-19.

JUSQU'À NOUVEL ORDRE:

- **Date limite reportée pour la 3^{ème} dose/rappel :** la date limite du 14 mars pour la 3^{ème} dose (rappel) du vaccin COVID-19 a été reportée.
- **Toute personne entrant dans le Manoir doit être entièrement vaccinée :** nous maintenons l'obligation de vaccination complète (minimum 2 doses) pour tout membre du personnel, soignant essentiel, visiteur et prestataire de services tiers.
- **Toutes les autres restrictions demeurent en place :** le port du masque, le test rapide négatif avant l'entrée au Foyer et la distanciation sociale restent obligatoires.

Merci pour votre soutien continu et vos efforts pour assurer la sécurité de tous !